
PLENARI 24/02/2022 
 
Data: 24/02/2022 Lloc: Virtual Teams Hora inici:11:00 h Hora final: 14:00 h 

Membres assistents Sindicat 

David Sánchez Solbes (President del Comitè) CCOO 

Esther Alòs García (Secretària del Comitè) UGT 
Sarai Sabaté Díaz CCOO 
Adrià Herbera Luna CCOO 
Mònica Grau Sánchez-Fortuny CCOO 
Juan Montesinos Andrade CCOO 
Marta Ramírez Hidalgo CCOO 
Anna Morist Yagüe CCOO 
David Soler Moreno CCOO 
Almudena Merino Palomar CCOO 
Domènec Martín Gambín CAU 
Meritxell Concha León CAU 
Ivan Sibillà García CAU 
Andreu Pompas Alcaraz CAU 
Sergi Perallón Sopena UGT 
Aída Pinazo Gutierrez UGT 
Josep Reyné Vergeli CGT 
Mercedes Márquez Martínez CGT 
Alejandra Delprat Obeaga CGT 
Juan Manuel Gomiz Rodríguez (delegat sindical)  CCOO 
Pep Amado Sanjuan (delegat sindical) CCOO 
Ernesto Asenjo Sosa (delegat sindical) CCOO 
Ivan Roselló Pena (delegat sindical) UGT 

Membres excusats  

Veronica Melgarejo Bermúdez CGT 
Angel Sanjuán Nogales UGT 
 
Ordre del dia 

0.Actes del Plenari 
1.Reunió Gerència nova reforma laboral 32/2021 del dia 04/02/22 
 2.Informativa del dia 15/02/22 
 3-Comissió Assemblea 
 4. Cap VI a) Denuncia 
                 b)Proposta d’ estabilització del personal indefinit amb finançament específic 
 5. Plus de perillositat 
 6.Informació de delegades de prevenció 
7.Torn de paraules ( si escau) 
 
__________________________________________________________________________ 
  
 
Es fa prèvia per portar a negociadora de dimarts 01 març i el 
Plus productivitat i plus menjador es posarà com a punt 
0-Actes 
 S’ha parlat amb la delegada que hi ha diverses actes pendents per acabar esmenes per atac 
informàtic i demora i que es facilitaran quinze dies per fer esmenes llavors es tancaran totes les 
actes juntes per penjar al bloc. 
 
 



1. Reunió Gerència nova reforma laboral 32/2021 del dia 04/02/22 
 
El president explica que volíem saber quins plans hi havia des de Gerència en relació a la nova 
reforma laboral. La part social volem el contracte indefinit a les noves convocatòries i que s’ 
apliqui la reubicació acordada al 2018 quan finalitzi un contracte.  
 
La posició institucional diu que l’Estatut dels treballadors està modificat però altres normatives ( 
EBEB, lleis de pressupostos..) que s’aniran adaptant i també la llei de la Ciència que encara no 
està finalitzada. 
La reforma laboral restringeix molt la contractació i aplica sancions fortes en cas d’ 
incompliment. Això ens repercuteix en com convertir els contractes temporals actuals a 
indefinits no fixes.  
Des del CAU es diu que la llei de la Ciència no és d’ aplicació al PAS. Al article 15 punt 7 
Estatut de treballadors diu que has de tenir la possibilitat de presentar-te, 
A partir del 30 de març les convocatòries haurien de canviar. 
 
Des de CCOO es diu que mirem les conseqüències de la nova llei i en funció de la llei de la 
Ciència que ha de sortir marquem una estratègia. 
 
Des de CGT es diu que a partir de l’ 1abril hi haurà contractes temporal i contractes indefinits 
(no fixes) que es poden presentar al concurs. La gerència no ho veu així. 
Hi ha un acord amb el comitè de que es puguin presentar tots els indefinits a concurs tant 
externs com interns. 
El president diu de fer una petició des del Comitè a selecció.  
 
El CAU s’ afegeix a fer petició des del Comitè. 
El president diu que l’ objectiu és que no hi hagi temporals i que tots es puguin presentar als 
concursos. 
 
2.Informativa del dia 15/02/22 
 
S’adjunta el resum de la comissió 
 

1.       Recuperació del plus de productivitat.  
  

              No te cap informació ni indicació. Més a tractar a Negociadora.   
              Demanat també als funcionaris per tractar a la negociadora. L ‘afectació és diferent 
entre el  PAS i els funcionaris; ja que el pas cobra plus campus i els funcionaris no cobren res.  
  
Es parlarà a la Delegada per parlar-ho a la Negociadora.  
  

2.       Diferenciació entre “Serveis mínims i “Serveis essencials”.  
Part Social: Quins criteris han fet servir per determinar que un Servei és mínim o 
essencials?  
 
Part Institucional: diu que ja es veu. Els d’estabulari per exemple són essencials….que 
són sempre els mateixos.  
Part Social: vol Negociar les essencialitats dels llocs de treball. Farà una proposta.  
Part Institucional ho traslladarà al Vicegerent i a veure quan poden respondre.  
  

 
La UGT parla de dos temes: Tema de la productivitat i tema serveis mínims i serveis 
essencials. 
 
Serveis mínims i serveis essencials: Hi havia un compromís de Gerència per pagar als 
treballadors que van venir al moment zero de la pandèmia i que es van arriscarà venir sense 
tenir EPIs. Però mai s’ ha arribat a complir. No hi ha indicadors i no hi ha criteris per diferenciar 
entre els dos termes (mínims i essencials)  i no s’ha reconegut ni amb diners ni amb dies de 
compensacions a l’esforç fet pels treballadors que varen venir ( sobretot granges i 
experimentals) i no és va donar la possibilitat de no venir. 



 
El president diu que es treballi una argumentació escrita on es defineix els conceptes. 
Serveis mínim: festiu nacional  
Servei essencial : reconeixement per  venir per motius aliens. 
S’hauria de definir exactament i posar-ho per escrit per poder ensenyar-ho a les persones 
treballadores de cara a futur també. 
 
Des de CGT es diu que qualificar com essencial es tendenciós  (la relació d’oficis i tasques que 
es consideren essencials està catalogada al BOE mitjançant un reial decret) es podia posar en 
qüestió en una època d’ excepció i caldria que es regulés en aquests casos ( amb hores o amb 
diners).  
El CAU diu que en pandèmia el servei essencial es torna mínim i la UAB no ho ha volgut aplicar 
això. 
 
 3- Assemblea de treballadors de PAS i Junta 
 
El president diu que l’assistència en format híbrid va ser molt bona, era una assemblea 
informativa amb temes d ’interès per tothom. 
Es va mostrar un missatge d’unitat entre tots els sindicats i amb la Junta on es vàrem 
complementar i el missatge va ser conjunt. 
 
Des de CCOO valoren que hagi funcionat molt bé i que es recullin les preguntes individuals de 
tots dels treballadors. Als treballadors els hi agrada fer preguntes i amb les assemblees es pot 
fer i ens fem més pròxims a ells. 
 
Des del CAU es diu que a nivell organitzatiu hem de millorar la no repetició de preguntes i el xat 
és una bona eina de participació i a nivell de desconnexió hem de fer una normativa que no 
sigui purament declarativa pel treballador i que vetlli sobretot per la persona treballadora. 
 
Des de la CGT es dona ple suport a la proposta del CAU per intentar que la desconnexió digital 
sigui molt més concreta i no es molesti a la persona treballadora fora del seu horari laboral, els 
enviaments de correus han de ser en diferit. 
Respecte a la assemblea el xat és participatiu i les preguntes es varen contestar totes. Es fa la 
proposta de fer un FAQs de les preguntes i les respostes. 
 
Des de UGT es diu que es important que les persones hagin participat en aquesta assemblea i 
ens dona el pols de les inquietuds dels treballadors.  
 
El president diu que endavant en fer el FAQs i que qualsevol del membres del Comitè el pot fer. 
 
 
 4. Cap VI a) Denuncia 
                 b)Proposta d’ estabilització del personal indefinit amb finançament específic 
 
a)La comissió explica que s’ha fet una denuncia a la Inspecció de Treball per exigir que 
s’analitzi els llocs de treball del personal no fix finançat amb pressupost específic (0% UAB) tal 
com constava al punt 6 de l’Acord per a la regularització del personal laboral no fix de 2018. Es 
vol mantenir la categoria i tant sols ajustar el CLT al mínim permès pels acords vigents. Això es 
passar als treballadors del CLT Q al L (si és d'àmbit de laboratori) o al O (si no de l’àmbit de 
laboratori) però negant-los la possibilitat de promocionar-se de grup. Si s’ha de fer algun ajust 
es farà a través del responsable del treballador i la Comissió no hi està d’ acord. Es farà un 
comunicat als treballadors sobre la situació la propera setmana. 
 
b)Des de CCOO, s’informa què fa uns mesos va presentar a la resta de forces sindicals, una 
proposta per estabilitzar al tot el personal indefinit amb finançament específic (100% projecte), 
amb l’objectiu de garantir la seva permanència a través de la creació d’ un pool de recerca, que 
nodreixi les necessitats derivades de la recerca. 
 
El President diu que treballem i acordem la proposta dins la comissió de Cap VI, per tal de 
poder presentar-la a la propera comissió negociadora. 



 
 5. Plus de perillositat 
 
Des de la CGT es diu que de les 156 persones de Cap VI avaluades les que son grup 1 i 
pertanyen al laboratori es van quedar amb complement Q  i no  tenen complement L com la 
resta de personal de laboratori. Ara mateix tenir un grup 1 Q és igual que tenir  2L. En totes les 
altres universitats catalanes tenen el grup N o M i  a banda el complement de perillositat.  
Proposen contactar amb el personal afectat explicar la situació i instar a que es registri una 
demanda amb una retroactivitat d’un any per passar de grup 1Q a 1L. 
Reclamar per la L com a complement base i veure en funció de l’ anàlisi quina lletra és. 
Es demana que es faci com a conflicte col·lectiu i convocar assemblea de persones 
treballadores afectades. 
 
Des de CCOO es comenta que la gerència te previst fer un anàlisi del personal tècnic de 
laboratoris, al proper mes de setembre.. 
 
El president resta a l’espera del que s’acordi a la comissió per iniciar les accions oportunes. 
 
6.Informació de delegades de prevenció 
 
Les Delegades de Prevenció expliquen que es vol fer un pla d’ actuació perquè qui comenci a 
treballar a la UAB tinguin la formació bàsica en riscos laborals que és obligatòria per llei. Ara 
mateix no s’ està complint i des de la institució arran de la denúncia posada hi ha voluntat de 
que tothom hagi de fer la formació bàsica en riscos. 
 
Sistemàticament es vulnera l’ Acord de “mesa d’universitats sobre incorporació desprès d’una 
malaltia greu” que estableix que la durada és d’un any i el metge continua posant revisió als 6 
mesos a la resolució. 
 Les Delegades de Prevenció expliquen que no s’ els hi dona la informació quan la demanen i 
que estan pensant que fer amb aquesta situació. 
 
Des de CGT es diu que, com a persones treballadores, ens veiem perjudicades per la no 
signatura dels informes. 
 
Des de CCOO es pregunta si les persones treballadores han informat al Comitè de la seva 
demanda laboral.  
Es diu que haurien d’ estar signats i ho hauríem d’exigir per part del Responsable de l’ Àrea. L’ 
Àrea de Prevenció no es preventiva des de fa massa temps , és reactiva. 
 
Des de UGT s’ explica que hi ha un no reconeixement de la feina dels tècnics de prevenció.  La 
Unitat d’estructures va decretar un complement, que el personal tècnic de l’Àrea no està 
d’acord, per que volen un anàlisi més profund. 
Esperaríem que no serien insensibles al tema. Hi ha un posicionament de no signar els 
documents que deriven la responsabilitat penal. La signatura l’ ha de fer qui avalua. El Cap de 
la unitat no té les especialitat i per tant no pot signar. A la RLT s’ha seguit el tema i es va dir 
que ja mirarien qui signa. 
El tècnic acreditat és qui ha de signar. No pot ser ningú més que no tinc la certificació com a 
tècnic. 
 
La Delegada diu que l’ informe ha d’estar signat. S’ha d’ exigir que es signi. 
 
Una treballadora del Servei de Prevenció va enviar copia d’una queixa  al Comitè de que no ha 
cobrat el mateix que els altres tècnics amb retroactivitat ( ni setembre, ni octubre ni novembre i 
desembre) amb diferencia de complement. La resposta que ha rebut és que hi ha un 
compromís verbal i per tant no li paguen. 
 
 Des de CGT es diu que s’hauria de denunciar a Inspecció de Treball aquest cas. 
 



El President diu que hem rebut un escrit de la treballadora amb la queixa però que els 
treballadors no han informat amb petició expressa al Comitè. El Comitè es posa a disposició 
dels companys de Prevenció per qualsevol consulta o acció. 
En el moment de treure la plaça de la companya de la queixa, ja es va fer una al·legació i això 
pot servir per la reclamació. 
 
 
7.Torn de paraules ( si escau) 
 
No escau. 
S’ acorda el proper Plenari pel dijous 31 de març i la Delegada el 22 de març. 
 
 
 
 
 
Signat :President del Comitè                                                   Signat: Secretària del Comitè 
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